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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:581 Regler för inlandssjöfart

Sedan förra året har Sverige ett femte transportslag, inlandssjöfart. Detta 
kommer att betyda mycket för många orter kring Vänern och Vättern, inte 
minst Skaraborg och Lidköping. Det råder dock en oklarhet om vilka regler 
som kommer att gälla för inlandssjöfarten gällande exempelvis lotsar, 
bemanningsregler och farleds- och hamnavgifter. I många andra europeiska 
länder är det olika krav på havssjöfart och inlandssjöfart. Risken finns att 
Sverige får ur en europeisk kontext särregler för inlandssjöfarten som kommer 
att försvåra konkurrenskraften.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att den svenska inlandssjöfarten får 
ett regelverk som möjliggör en konkurrenskraft och som inte skiljer sig alltför 
mycket från de krav som finns i våra europeiska grannländer?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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